
 
 
 

 
Commissievragen over het AED netwerk in Huizen 
 

Aan:  Het college van burgemeester en wethouders 
Van:  S.H. van Klink 
Betreft: Commissievragen betreffende over de status van het dekkend netwerk aan AED’s 

in Huizen 
Datum: 2 maart 2019 
 
 

 
Geacht college, 
 

 
De Automatische Externe Defibrillator (AED) vergroot de kans op overleven van een 
hartstilstand, mits de AED binnen 6 minuten wordt ingezet. Daarom streven vooral de 
Hartstichting en het Rode Kruis al sinds ca. 2010 naar een landelijk dekkend systeem van 
permanent beschikbare AED’s. De Regionale Ambulance Voorziening (RAV) pleit al vanaf 2010 
voor een dekkend systeem van AED’s in de regio Gooi en Vechtstreek. 
 

In september 2012 is er ingestemd met de financiering van het AED-project in Huizen. Het 
uitgangspunt is dat de gemeente een dekkend netwerk aan AED’s faciliteert. Op 18 maart 2013 is 
het AED-project gestart. Gerealiseerd werden: 13 AED’s die dag en nacht inzetbaar zijn en 85 
vrijwilligers konden worden opgeroepen voor reanimatie. Het doel was: 18 AED’s en 180 
mensen met een reanimatiediploma. 
 

In verband hiermee heb ik, mede namens de fractie van de VVD, de volgende vragen. 
1. Wat is de huidige stand van zaken van het AED netwerk in Huizen? Hoe heeft zich dit sinds 

2013 ontwikkeld? 
2. Voldoet het huidige netwerk aan de gewenste 100% dekking? Zo nee, welke acties heeft het 

college ondernomen of gaat u eventueel nog ondernemen om te komen tot de gewenste 
dekking?  

3. Wil de gemeente een rol spelen in het, in samenspraak met omwonenden, plaatsen van AED´s 
in wijken/buurten, waar de dekking op dit moment nog niet toereikend is?  

4. Wil de gemeente een rol spelen in de opleiding en informatie aan de inwoners over een goed 
netwerk? 

5. Welke externe factoren die de beschikbaarheid van de AED’s negatief beïnvloeden, zoals 
bijvoorbeeld gevallen van vandalisme t.a.v. de kastjes met AED’s, zijn er bij de gemeente 
bekend? 

6. Welke AED’s zijn alleen tijdens kantooruren, dus niet dag en nacht, toegankelijk? 
7. Worden de AED’s periodiek gecontroleerd op hun functioneren en zo nodig vervangen? 
8. Welke maatregelen heeft de gemeente genomen om de risico’s op een verlaagde 

beschikbaarheid van dit levensreddende apparaat terug te dringen? 
 

Ik verzoek u om mondelinge beantwoording van mijn vragen in de commissievergadering 
Sociaal Domein van 5 maart a.s.. 
 

Met vriendelijke groeten, 
 
 

Sjoerd van Klink 
VVD-fractie Huizen 


